

YUKON  
CANADA

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2009/44

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to subsection 3(2) of the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 The Director Land Use Planning, Sustainable Resources, Department of Energy, Mines and Resources is appointed as a Development Officer effective April 1, 2009.

2 The Senior Development Officer, Sustainable Resources, Department of Energy, Mines and Resources is appointed as a Development Officer effective April 1, 2009.

Dated at Whitehorse, Yukon,  
this 13 March 2009.

YUKON  
CANADA

Whitehorse, Yukon

DÉCRET 2009/44

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT  
RÉGIONAL

Le commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 3(2) de la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

1 Le directeur de l'Aménagement des terres, Ressources durables, ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, est nommé agent d'aménagement à compter du 1<sup>er</sup> avril 2009.

2 L'agent principal du perfectionnement, Ressources durables, ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources, est nommé agent d'aménagement à compter du 1<sup>er</sup> avril 2009.

Fait à Whitehorse, au Yukon,  
le 13 mars 2009.

  
\_\_\_\_\_  
Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon